
Formandens beretning 

Beretningen blev gennemgået d. 22/6-2021 på Ejerlauget Doktorparkens generalforsamling med PowerPoint.  Derfor 

er den skriftlige beretning også skrevet mere eller mindre i punktform. 

 

Året der gik 

Der er gået et år siden sidst, året har været overskygget af Corona pandemien, men hvis vi husker tilbage og ser på 

hvad der er sket i Ejerlauget: 

Så var der arbejdet med renovering af jernbanen. 

På trods af corona pandemien havde vi en legepladsdag. 

Sidst men ikke mindst har vi fået en hel flok nye beboere i ejerlauget, tag nu endeligt godt imod dem. 

 

Bestyrelsen har holdt de bestyrelsesmøder vi har kunnet komme afsted med. 

Og vi har forlænget kontrakten med vores havemand, så der er styr på græsslåning frem til og med 2023. 

 

Ejerlaugets arealer 

Der kommer et nyt mastehoved på lygtepælen ved nr. 2 

Der er kommet ret godt styr på fortove, hække og træer mod vej og sti, enkelte steder kunne det dog godt trænge til 

en opstramning, dette gælder enkelte beboere, men også fra ejerlaugets side. 

    

Sidst men ikke mindst, så er der blevet henkastet haveaffald på ejerlaugets område, dette skal enten blive i egen have, 

eller bortskaffes på korrekt vis. 
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